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Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

 Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

 Agneta Hagström DHR
2
 

 Lars Jonsson HSO 

   

Förhinder Carita Mandelin HSO 

 Ove Martinsson  HSO 

 Ebba Lundgren HSO 

 

 

  

Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 

 Wiveca Eklund verksamhetscontroller 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Blazena Westerlund, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  



SID 2 (2) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Blazena Westerlund. Justering sker måndag 26 

november. 

 
§ 2 Förvaltningens förslag till verksamhetsplan 2013 för Farsta 

stadsdelsnämnd 

Inför stadsdelsnämndens planeringsdagar den 27-28 november har rådet 

inbjudits att lämna synpunkter på förvaltningens förslag till verksamhetsplan 

för nästa år. Förslaget har skickats ut till alla i rådet inför dagens extrainsatta 

sammanträde.  

 

Tillsammans med avdelningschef Per-Ove Mattsson och verksamhetscontroller 

Wiveca Eklund gick rådet igenom dokumentet, med fokus på de delar som 

gäller området stöd och service til personer med funktionsnedsättning. 

 

Rådet lämnade följande synpunkter: 

 

 Det är acceptabelt att de 21 aktiviteter som ska genomföras utifrån de sju 

målen i stadens tillgänglighetsprogram En stad för alla samlas i en bilaga 

till verksamhetsplanen, istället för att skrivas in i huvuddokumentet. 

 Texten om sommarjobb för ungdomar saknar skrivningar om behovet av 

särskilda satsningar på ungdomar med funktionsnedsättning. 

 När nämnden satsar på att skapa utvecklande miljöer för idrott och hälsa, 

med fokus på bland annat Gubbängsfältet, får man inte glömma bort att 

anpassa miljöerna efter olika behov och förutsättningar. 

 Samma sak gäller parklekar, fritidsgårdar och sommarverksamhet – tänk på 

tillgängligheten. 

 Det är bra att förskolebarn får lära sig ”teckenspråk” genom den särskilda 

satsningen på att utbilda pedagoger i att använda tecken som stöd i 

kommunikationen med barnen. 

 Budgetdokumentet skulle rent generellt kunna vara mer lättöverskådligt, 

lättare att läsa. 

 

Dessa synpunkter kommer att delas ut till nämnden inför planeringsdagarna. 

Rådets båda utsedda företrädare – Kerstin Järneberg och Lars Jonsson – 

kommer även att framföra synpunkterna under en särskild punkt i programmet 

vid planeringsdagarna. 

 
§ 3 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


